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Protokoll fört vid styrelsemöte för Golden   
  Retrieverklubbens Medelpad/Hälsinglands sektion 
 
  Datum: 2022-10-19 
  Plats: Digitalt via teams 
  Närvarande: Ordförande Anna Backe, Ledamöter  
  Solveig Eriksson, Erika Nordlund,  

Carina Svensson, Martina Raitio, Malin Lundgren 
                 Styrelseelev Inez Mooe. 

  Valberedning Annki Skoog, Birgitta Blom-Andersson 
 
   
Anmält förhinder:  

 
§111 Mötets öppnande 
Anna hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§112 Val av justerare 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Inez Mooe. 
 
§113 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
  
§114 Föregående protokoll 
Föredrogs av sekreterare. 
 
§115 Rapport från ordförande 
Inget för dagen. 
 
$116 Rapport från kassör 
Club Show landade på +21400:-, där kommer kostnader för rosetter att tillkomma.  
Resultat för året ligger just nu på 14000:-.  
 
§117 Rapport från informationsansvarig 
Boka 25-26 Mars för sektionsdagarna 2023, 50-årsjubileum.  
 
§118 Rapport från utbildningsansvarig 
Vi skjuter på massagekursen till efter jul. Förslag att ha det i samband med årsmötet.  
 
§119 Rapport från jaktansvarig     
Unghundsderby 2023, vi ställer gärna upp med funktionärer, 1 Juli.  
   

 
 
 
 
 
                                                                                                         justerare …………   …………… 
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§120 Rapport från utställningsansvarig 
Anna ska fråga Maria Sandlund om hon kan döma vår Open Show nästa år. 
 
§121 Rapport från mentalitet- och funktionsansvarig 
Inget för dagen. 
 
§122 Manusstopp Golden Nytt 
20/10, 3/11 till sektionsspalten. Årsmöte 19/2 2023.  
 
§123 Inkommande skrivelser 
Medlemslistor. 
 
§124 Utgående skrivelser 
Inget. 
 
§125 Övriga frågor 

- Kassörens dator börjar trassla, men funkar just nu. Carina fortsätter med den så länge. 
 

- Valberedning – de flesta styrelsemedlemmar vill sitta kvar, omval på Carina. Solveig önskar 
avgå, 1 år behöver fyllas.  
Inez går gärna in som ordinarie. Ny styrelseelev på förslag. 
Frågar sittande revisorer om de kan sitta kvar 1 år till.  
 

- Solveig har en del pärmar med gammalt material. Årsmötesprotokoll, 
verksamhetsberättelser och bokföringar ska sparas i alla fall i 10 år. Var ska vi förvara 
dessa? Solveig går igenom och sorterar, sedan behöver vi arkivera dem någonstans. 
 

- Ingen pysseldag före jul.  
  

 
§126 Nästa möte 
Möte 12/12 kl 18.30 hos Solveig.  
 
§127 Mötets avslutande 
Anna tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
……………………………………..      
     …………………………………….. 
Anna Backe, ordförande    Martina Raitio, sekreterare 
 
 
 
 
…………………………………….. 
Inez Mooe, justerare 


